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Szanowny Panie, odnosząc się do pytań sformułowanych we wniosku nr 4/2015, uprzejmie informuję: 
  
1. Ile wyniosły wydatki na wynagrodzenia wypłacone pracownikom IBE (zatrudnionym na podstawie 
umowy o pracę) wg poszczególnych lat budżetowych w okresie ostatnich 10lat (2005-2014) w rozbiciu na: 
a) podlegające oskładkowaniu ubezpieczeniami społecznymi, 
b) niepodlegające oskładkowaniu ubezpieczeniami społecznymi. 
  
Otrzymał Pan już informację. Pytanie jest bardzo nieprecyzyjne, nie rozumiemy o jakiego typu dochody 
Panu chodzi.  
  
  
2. Ile wg poszczególnych lat budżetowych w okresie ostatnich 10 lat (2005-2014) wyniosły w IBE składki na 
ubezpieczenie wypadkowe [w %]? 
  
Szanowny Panie, zgodnie z art. 3 ust. 1 pkt. 1) ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej (Dz.U. 2014.782 ze zm.) prawo do informacji publicznej obejmuje uprawnienia do uzyskania 
informacji (publicznej) przetworzonej w takim zakresie, w jakim jest to szczególnie istotne dla interesu 
publicznego. Z uwagi na fakt, że wnioskowane przez Pana informacje, stanowią informację przetworzoną 
wnosimy o wykazanie, iż wnioskowane przez Pana informacje są szczególnie istotne dla interesu 
publicznego. 
  
3. Ile wg poszczególnych lat budżetowych w okresie ostatnich 10 lat (2005-2014) wyniosły w IBE wydatki na 
składki na ubezpieczenia społeczne (obejmujące składki: emerytalną, rentową, wypadkową, Fundusz Pracy i 
FGŚP) po stronie pracodawcy – z tytułu umów o pracę, w tym w rozbiciu na: 
a) pracowników naukowych (badaczy), 
b) pracowników pozostałych (niebadaczy). 
  
Szanowny Panie, co do pytania nr 3 wnosimy o wykazanie, iż wnioskowane przez Pana informacje są 
szczególnie istotne dla interesu publicznego 
  
  
4. Ile wyniosły odpisy (kwoty) na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych (ZFŚS) wg poszczególnych lat 
budżetowych w okresie ostatnich 10 lat (2005-2014), w tym w rozbiciu na: 
a) pracowników naukowych (badaczy), 
b) pracowników pozostałych (niebadaczy). 
  
Odpis wynika z ustawy i jest taki sam na każdego pracownika. 
  
5. Czy wobec wszystkich pracowników IBE w ww. okresie stosowana była taka sama 
stawka odpisu na ZFŚS? 
  
Tak 



  
6. W jakiej wysokości zastosowano stawki na ZFŚS na jednego zatrudnionego w tzw. 
normalnych warunkach pracy w poszczególnych latach w okresie od 2005-2014? 
  
Stawka w kolejnych latach odpowiadała wymogom ustawowym. Szczegółowe informacje na ten temat 
znajdują się na stronie Zakładu Ubezpieczeń Społecznych.    
  
7. Czy w okresie 2005 do 2014 r. pracownicy IBE (zatrudnieni na umowę o pracy) 
wykonywali dla niego umowy zlecenie lub umowy o dzieło? Jeżeli tak, to w jakich latach? 
  
Nie, nie wykonywali. 
  
  
Z wyrazami szacunku 
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